
 

 Formandens beretning for 2013 
I det år der er gået, er der ikke sket de store revolutioner. Vi har dog fået nye borde og stole i den 
bagerste stue så alt er ens nu, og en ny pålægsmaskine er det også blevet til. 
I år kommer vi nok heller ikke udenom at bruge nogle penge, da jeg på nuværende tidspunkt er ved at 
indhente tilbud på en ny dør i gavlen, samt vores tag over køkkenet, da det er utæt. 
Vi har igen i det forgangne år holdt fastelavn, juletræ og øl smagning, stadigvæk med pæn opbakning. 
Vi har også stadigvæk tilslutning fra vores kræmmere til både loppemarked og julemarked, så det 
fortsætter vi med.  
Jytte er en stor drivkraft ved disse angementer, så en stor tak til hende.  
Vores bankospil går stadigvæk den rigtige vej sidste år var vi i gennemsnit 97,5 spillere, vi ser et 
stigende antal af spillere i år ligger vi på nuværende tid på et gennemsnit på 107, så frivillige hjælper 
tak for jeres indsats, uden den er det ikke muligt at holde banko hver uge.  
Vores store drøm er at få nye vinduer i hele huset, men det kræver mange penge, og her i weekenden 
blev jeg kontaktet af Annette som meget gerne vil hjælpe os med at finde ud af hvordan og hvilke 
fonde vi kan søge, det tilbud har jeg takket ja til, Annette har stor erfaring i at finde fonde, hun har 
skaffet penge både til naturbasen og det nye projekt der er gang i ved Kornmagasinet 
Jeg håber på at det næste år, går ligeså godt som det forgangne så en tak til bestyrelsen og vores 

værtspar for godt samarbejde. 


